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    E M L É K E Z T E T Ő 

  Az Építési Tagozat 2019. február 11.-i elnökségi üléséről 

Jelen vannak: Harkai Balázs, Karsa Álmos, dr. Szabó Éva, Helfrich Salamon, Molnár Dénes, Tóth Péter, 
dr. Kiss Jenő, dr. Koppány Attila, dr. Andor Krisztián. 

Az ülés egy részén dr. Virág Rudolf az MMK főtitkára is jelen volt. 

Nem jelentek meg: dr. Hunyadi Mátyás, Wéber László. Kapu László, dr. Kocsis Júlia, Zsigmondi András, 
dr. Bozsaky Dávid, Bálint Péter. 

A jelenlévők az alábbiakat tárgyalták meg: 

1./ Az elnökség megtárgyalta a Felügyelő Bizottság 2018/2019 évre vonatkozó programját. A 
programmal kapcsolatban készült levéltervezetet kiegészítette, majd együttes fogalmazást kérve, az 
elnökség a levelet elfogadta, kérte Kiss Jenőt, hogy a FB részére küldje meg. 

2./ A tisztújító küldöttgyűlésről Molnár Dénes tájékoztatta a jelen lévőket és küldöttgyűlésről készült 
tájékoztatót felolvasta, kiegészítéssel az ülés elfogadta, és kértük Barna Katalint, hogy az érdekelteknek 
küldje meg. Molnár Dénes tájékoztatta az elnökséget, hogy Kittka Péterrel a teendőket megbeszélte. 
Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy az elnökség kiegészítésére vonatkozóan több 
vállalatvezetővel tárgyalt, hogy javasoljanak elnökségi tagság jelöltségre kollegákat. 

3./ Az előző elnökségi ülésen elfogadott FMV és ME regisztráltak bekapcsolódására készült anyagról 
Kiss Jenő tárgyalt Nagy Gyula elnök úrral. Megállapodtak abban, hogy ilyen nagy szervezési munka 
most meghaladja az erőinket, ezért első lépcsőben a budapesti területen kellene megkezdeni. Kassai 
Ferenc úr ezzel egyetértett. Nagy Gyula úr részére küldött levelet az Épületgépészeti Tagozatnak is 
megküldte Kiss Jenő. A tagozat kedvezően fogadta a javaslatot. A Budapesti létszám és szakmai 
összetétel megállapítására Kassai úr utasítást adott. A levelünkben rögzített 24 000 fő jogosultsági 
szám nem jogosult szakember. 

Miután a FMV és ME kollegákra vonatkozó előző javaslatunk változott Kiss Jenő az Alapszabályba 
kerülő szövegre új javaslatot készített, ezt az elnökség elfogadta és Virág Rudolf főtitkár úrnak átadásra 
került. Főtitkár úr vállalta az új Alapszabályba való beépítést. 

4./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy a jogosultságok megállapítására a BME Építő - és 
Építészmérnöki karokkal tárgyalt és megkezdték a javaslatuk elkészítését. Sajnos időközben haláleset 
történt, ezért várhatóan e munka késni fog. 

5./ A Beruházáslebonyolítói Mester iskoláról tárgyalva az elnökség egyértelműen állapította meg, hogy 
a mesteriskola hallgatói Tanúsítványt kapnak. Az elnökség elfogadta, hogy azoknak, akiknek meglévő 
tanúsítványuk volt és az elmúlt időszakban folytattak ilyen munkát, a tanúsítványukat meg kell újítani. 

6./ Az elnökség ezután a Tűzvédelmi Műszaki Irányelvről tárgyalt, részletes tájékoztatást adott Tóth 
Péter kollega, aki ennek az Irányelv kidolgozásában tevékenyen dolgozik. A jelen helyzetről szóló 
információkat a későbbiekben kiegészíti. 

7./ Kiss Jenő kérte az elnökség tagjait, hogy az MMK FAP pályázati felhívást adott ki, az anyagot 
valamennyi elnökségi tagnak Kiss Jenő kiküldte, kéri valamennyi tagot pályázati javaslatra. 

Budapest, 2019. február 17. 

Készítette: dr. Kiss Jenő 


